
Zápis zastupitelstva 2004-06

Zápis č. 06-2004 ze zasedání Zastupitelstva obce Kozlovice konaného dne 
15. 12. 2004 v 16.00 hodin v místnosti bývalé pošty v budově OÚ

Přítomno: 14 členů zastupitelstva
Nepřítomno: 1 člen zastupitelstva – omluven (p. Pavel Fizek)
Jednání zastupitelstva se zúčastnili 3 občané.
Jednání zastupitelstva zahájil a řídil pan starosta. Uvítal všechny přítomné 
a konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva, 
zastupitelstvo je tedy schopné se usnášet.
V úvodu jednání bylo přítomno 13 členů zastupitelstva, v průběhu 
projednávání bodu 2. se dostavil další člen.
Zapisovatelkou dnešního jednání určil pan starosta pracovnici obce 
Kateřinu Fojtíkovou.

Pro jednání zastupitelstva byl předložen následující program:

1. Kontrola usnesení, informace starosty
2. Zrušení OZV č. 1/2004 o příspěvku na částečnou úhradu 

neinvestičních nákladů MŠ a ŠD
3. Změna OZV č. 2/2003 o místních poplatcích
4. Zpráva sociální a zdravotní komise
5. Zakoupení rýpadla
6. Rozpočtové provizorium
7. Zpráva kontrolního, finančního a osadního výboru
8. Rozpočtová opatření

K návrhu programu nebyly vzneseny připomínky a požadavky na doplnění.

77/2004 – Zastupitelstvo obce schvaluje program jednání zastupitelstva 
dne 15. 12. 2004.
Hlasování: 13 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 13 členů zastupitelstva.

Volba návrhové komise

Pan starosta vyzval členy zastupitelstva k podání návrhů na složení této 
komise. Žádný návrh nebyl podán, proto navrhl pana Libora Krále a paní 
Mgr. Hanu Ulčákovou.

78/2004 – Zastupitelstvo obce schválilo návrhovou komisi ve složení: 
paní Mgr. Hana Ulčáková a pan Libor Král.
Hlasování: 13 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 13 členů zastupitelstva.

Určení ověřovatelů zápisu



Pan starosta vyzval zastupitele k podání návrhů na ověřovatele zápisu. 
Nebyl podán žádný návrh, pan starosta navrhl pana Petra Chýlka a pana 
Tomáše Machálka.

79/20054 – Zastupitelstvo obce určilo tyto ověřovatele zápisu: pana 
Petra Chýlka a pana Tomáše Machálka.
Hlasování: 13 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 13 členů zastupitelstva.

Zápis č. 05-2004 z jednání zastupitelstva obce dne 30. 9. 2004 byl uložen 
k nahlédnutí na OÚ. Nebyly k němu vzneseny žádné námitky, považuje se 
za schválený.

1. Kontrola usnesení, informace starosty

Na jednání zastupitelstva obce dne 31. 8. 2004 bylo uloženo předložit 
zprávu sociální a zdravotní komise o situaci sociální potřebnosti těžce 
zdravotně postižených občanů obce Kozlovice. Zpráva tvoří samostatný 
bod programu dnešního jednání.

Jednání ve věci převodu pozemků ve vlastnictví manželů Zdeňka a 
Ludmily Žáčkových se prozatím neuskutečnilo. V současné době probíhá 
řízení v souvislosti se změnou č. III. územního plánu obce lokalita 
Fojtíková, v příštím roce bude zřejmě zahájeno jednání ve věci převodu 
pozemků ve vlastnictví pana Červenky. V současném schváleném 
územním plánu je hodně pozemků určených pro zástavbu, životní 
prostředí by zřejmě nesouhlasilo se záborem další zemědělské půdy.

Dne 14. 12. 2004 bylo provedeno bezdrátové připojení k internetu, do 
konce příštího týdne proběhne konečná montáž, dne 28. 12. 2004 předání 
díla, bude následovat zkušební provoz (asi po dobu 3 týdnů),. Pak bude 
zpřístupněno všem zájemcům – občanům obce. Všichni občané budou 
včas informováni (formou letáků).

Ve dnech 20. 10. a 21. 10. 2004 provedli pracovníci Krajského úřadu,
odboru kontroly, Ostrava dílčí přezkoumání hospodaření obce Kozlovice. 
Závada – nesprávné zaokrouhlování odměn neuvolněným zastupitelům 
obce dle nařízení vlády č. 37/2003 Sb. Byla zjednána náprava.

Dne 8. 12. 2004 proběhla kontrola připravenosti jednotky SDH Kozlovice 
podle zákona č. 133/1985 Sb., o požární ochraně, ve znění pozdějších 
předpisů. Výsledek kontroly – bez závad.

Pan Radovan Borák uhradil celou kupní cenu podle kupní smlouvy na 
převod nemovitostí – objekt koupaliště. Byl proveden převod a zápis 
vlastnictví na Katastrálním úřadu pro Moravskoslezský kraj, Katastrální 
pracoviště Frýdek-Místek.

Obec Kozlovice je od roku 1997 členem Sdružení měst a obcí na ochranu 
beskydského regionu. Členové zastupitelstva byli seznámení s hlavní 
činností sdružení – viz stanovy.



Na pracovní schůzce byl představen záměr výstavby parkoviště na 
pozemku nad nákupním střediskem. Bude objednána a zpracována PD 
tohoto záměru.

Obec Kozlovice podala žádost o poskytnutí dotace ze strukturálních fondů 
EU na akci: Sportovně rekreační centrum Kozlovice součásti žádosti je i 
zřízení ubytovacích služeb v domě č. p. 356. Probíhají práce na realizační 
PD.

Dne 18. 12. 2004 proběhne první kozlovický jarmark (zúčastní se 9 
řemeslníků), v 17 hodin vánoční koncert Souznění v sále OÚ. Pan starosta 
pozval všechny členy ZO.

Dne 22. 12. 2004 v 17.30 hodin se uskuteční v kostele adventní koncert.

80/2004 – Zastupitelstvo obce bere informace na vědomí a souhlasí s 
nimi.
Hlasování: 13 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 13 členů zastupitelstva.

2. Zrušení obecně závazné vyhlášky č. 1/2004 o příspěvku na 
částečnou úhradu neinvestičních nákladů MŠ a ŠD

V průběhu projednávání tohoto bodu programu se dostavil další člen ZO.

Od 1. 1. 2005 nabývá účinnosti nový školský zákon č. 561/2004. Podle § 
123 tohoto zákona bude příspěvek na částečnou úhradu neinvestičních 
nákladů MŠ a ŠD vybírat škola. Z toho důvodu je nutno zrušit obecně 
závaznou vyhlášku č. 1/2004 (OZV). Zrušení OZV je možno jedině OZV. 
Návrh OZV obdrželi všichni členové zastupitelstva.

Bližší informaci k novému školskému zákonu podala paní ředitelka ZŠ Mgr. 
Hana Ulčáková.

81/2004 – Zastupitelstvo obce schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 
2/2004 ze dne 15. 12. 2004, kterou se zrušuje obecně závazná vyhláška 
č. 1/2004 o příspěvku na částečnou
úhradu neinvestičních nákladů MŠ a ŠD.
Hlasování: 14 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

3. Změna obecně závazné vyhlášky č. 2/2003 o místních 
poplatcích

Rozdíl mezi příjmy a výdaji v roce 2003 činí asi 200 tis. Kč (obdobný rozdíl 
bude i v roce 2004). Projeví se dále zvýšení DPH z 5 % na 19 % a 
navýšení poplatku za uložení na skládku
(zajištění rekultivace skládky) – 100 Kč/t.
Rada navrhuje zachování stávajícího systému a navýšení poplatku na 300 
Kč, ostatní ustanovení OZV zůstávají beze změny.
V tomto smyslu obdrželi členové zastupitelstva návrh na změnu obecně 
závazné vyhlášky



č. 2/2003 o místních poplatcích. Návrh změny OZV byl konzultován na 
Krajském úřadu v Ostravě – drobné změny jsou uvedeny v novém návrhu.

Pan Mgr. Štěpán Pustka – připomínka k návrhu změny obecně závazné 
vyhlášky o místních poplatcích – vyhláška je příliš paušální, všichni občané 
platí stejně, nemotivuje občany k třídění odpadů, předešlý tzv. “žetonový 
systém“ motivoval občany k třídění.

Pan místostarosta – pokud by byl znovu zaveden „žetonový systém“, hrozí 
nebezpečí vzniku černých skládek.

Pan starosta – občané neplatí za počet popelnic, ale za systém 
shromažďování a likvidaci odpadů, je možno připravit k odvozu libovolný 
počet všech druhů popelnic (plechové, plastové, čtvercové).

Pan Ing. arch. Václav Cviček – z hlediska skládky – je možno do popelnic 
uložit i plasty?

Pan starosta – do popelnic nesmí být plasty ukládány.Obec vyvolala 
jednání ohledně změny druhu skládky v Kozlovicích, aby bylo možno 
ukládat i odpad z popelnic.

82/2004 – Zastupitelstvo obce schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 
3/2004 ze dne 15. 12. 2004, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 
2/2003 o místních poplatcích.
Hlasování: 13 : 1 : 0
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

4. Zpráva sociální a zdravotní komise

Všichni členové zastupitelstva obdrželi zprávu Sociální a zdravotní komise 
o péči o těžce zdravotně postižené občany, dále výňatky ze zákona č. 
182/1991 Sb., současné životní minimum, graf věkového rozložení v obci.

83/2004 – Zastupitelstvo obce bere na vědomí předloženou zprávu 
Sociální a zdravotní komise o péči o těžce zdravotně postižené občany a 
staré občany.
Hlasování: 14 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

5. Zakoupení rýpadla

Informaci k tomuto bodu podal pan místostarosta obce:
Stávající rýpadlo OSTROWEK je ve špatném technickém stavu, náklady na 
opravu starého stroje by činily asi polovinu ceny stroje nového. Rovněž 
byla vyloučena varianta nákupu staršího stroje –firmy prodávají většinou 
před koncem životnosti stroje a případné opravy jsou pak značně 
nákladné. Výrobci strojů poskytují ke konci roku slevy. Tento stroj bude 
využíván při údržbě vodovodního řádu, při zimní údržbě komunikací pro 
ostatní potřeby obce a bude rovněž sloužit i pro potřeby občanů. Obec 
poptala tři firmy na předložení cenové nabídky. Jednotlivé cenové nabídky 
byly posouzeny, byla vyloučena nabídka s nejnižší cenou. Rada schválila 
nákup rýpadlonakladače od firmy Komatsu typ WB 93R-2 za cenu 1 450 



000 Kč bez DPH. V roce 2004 by byla uhrazena platba ve výši 600 tis. Kč, 
zbytek kupní ceny do konce ledna 2005.

84/2004 – Zastupitelstvo obce souhlasí se zakoupením nového rýpadla v 
ceně do 1,5 mil. Kč bez DPH.
Hlasování: 14 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

6. Rozpočtové provizorium

Do doby schválení rozpočtu na rok 2005 byl zastupitelstvu obce předložen 
návrh rozpočtového provizoria ve výši 7 200 000 Kč (rozpočet nebylo 
možno sestavit – dosud nejsou jasné některé položky – např. případné 
poskytnutí dotace ze SROP).

Z této částky bude hrazeno:

 běžný provoz obce (mzdy, energie, zálohy plyn, PHM, odpady apod.) 
3 000 000 Kč

 investice (nákup rýpadla) 1 200 000 Kč
 neinvestiční výdaje – příspěvková organizace ZŠ Kozlovice 3 000 

000 Kč

85/2004 – Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové provizorium do doby 
schválení rozpočtu obce na rok 2005 ve výši 7 200 000 Kč.
Hlasování: 14 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

7. Zpráva kontrolního, finančního a osadního výboru

7.1 Zpráva kontrolního výboru

Zprávu podal předseda výboru pan Ing. Milan Hanzelka:
Kontrolní výbor se v roce 2004 sešel 4 x, byly provedeny kontroly plnění 
usnesení rady, zastupitelstva – nebyly zjištěny nedostatky. Ze schůzí jsou 
pořizovány zápisy.

7.2 Zpráva finančního výboru

Zprávu podala předsedkyně výboru paní Mgr. Jaroslava Minksová:
Finanční výbor měl během roku 4 zasedání. Průběžně byly kontrolovány 
příjmy a výdaje rozpočtu obce a rozpočtová opatření, která prováděla 
Rada obce. Byla provedena kontrola pokladny. Nebyly zjištěny nedostatky. 
Ze schůzí jsou pořizovány zápisy.

Pan starosta informoval, že byly rozeslány platební výměry na nedoplatky 
místního poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, 
třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů.

Pan Petr Chýlek – dotaz, kolik činí nedoplatky z minulých let.



Upřesnila paní Mgr. Jaroslava Minksová – je uvedeno v zápise č. 04-2004 
ze zasedání finančního výboru ze dne 29. 11. 2004 v bodě 4. (vodné – 76 
182 Kč, ostatní – 234 623 Kč).

7.3 Zpráva osadního výboru

Zprávu přednesl člen výboru pan Lukáš Vašenda:
V roce 2004 se uskutečnily dvě schůze osadního výboru – jedna schůze 
veřejná (účast 5 občanů). Podle potřeby se předseda osadního výboru 
sešel se starostou obce.

Doplnil pan starosta – požadavky osadního výboru byly zčásti splněny, v 
příštím roce bude provedena oprava hřiště.

86/2004 – Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávy jednotlivých 
výborů.
Hlasování: 14 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

8. Rozpočtová opatření

Členové zastupitelstva obdrželi návrh na schválení upraveného rozpočtu 
(některé položky a paragrafy nejsou uvedeny ve schváleném rozpočtu 
obce na rok 2004, z toho důvodu musí schvalovat ZO - poskytnutí účelové 
dotace – volby do krajských zastupitelstev, příjem z prodeje areálu 
koupaliště, monitoring nakládání s odpady).

87/2004 – Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtová opatření dle 
předloženého návrhu (je přílohou zápisu).
Hlasování: 14 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

Diskuse:
Pan Tobola (z řad občanů) – jak bude zajištěno připojení k internetu pro 
občany na horním konci? V této části obce není k dispozici hřiště.
Pan starosta – v současné době není možno uspokojit požadavky občanů 
na horním konci, obec má zájem rozšířit připojení k internetu i do této 
lokality, existuje určité technické řešení.
Obec vloni nabízela vybudování hřiště za večerkou horní konec za 
spoluúčasti občanů z této části obce – občané se neangažovali. K dispozici 
je hřiště „Bazaly“.

Pan starosta podal informaci k víceúčelovému hřišti – původně se plánoval 
umělý povrch, ztížilo by to provoz – nebezpečí poškození povrchu 
kolečkovými bruslemi, obuví …, dává na zvážení, zda nebude lepší 
ponechat asfaltový povrch.

Jednání zastupitelstva ukončil pan starosta v 17,15 hodin, poděkoval 
všem za účast.
Podpis starosty obce: Ing. Miroslav Tofel
Podpisy ověřovatelů zápisu: Petr Chýlek, Tomáš Machálek
Zapsala: Fojtíková




